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Põlva Kooli hoolekogu koosoleku protokoll nr 3 23/24 

Aeg:  17.01.2024 

Koht:  Põlva Kooli õpetajate tuba, Kesk tn 25  

Algus kell 17:00, lõpp 18:55  

Koosolekut juhatas: Jaan Konks 

Protokollis: Lauri Linnus 

Osavõtjad:   

Kaupo Kaskla 

Jaan Konks 

Lauri Linnus 

Birgit Purga 

Annika Muuga 

Piia Liblik 

Iuliia Liubchenko 

Liisa Linnus (ÕE esindaja) 

Kuldar Leis 

Külalisena:  Igmar Matto, Marje Hokkanen 

Ei osalenud:  Aive Kolsar 

 

 

Päevakord:  

1. Vastavalt tööplaanile - ülevaade kooli tervishoiu töötajalt olukorrast koolihoonetes. 

2. Õpetajate streik – korralduslikud toimingud streigi ajal kooli hoonetes – Igmar Matto. 

3. Koolireform – hetke olukord ja väljavaated Põlva Koolil – Jaan, Igmar, Kuldar. 

4. Koolimaja tee uus klassiõpetaja ja tugiisik, koostöö – Igmar Matto. 

5. Koolivormi teema, kooli riietus – olukord koolimajades. 

6. Irena Viitamees – kiri ettepanekute ja mõtetega. 

7. Kooli väliala – õpilasesindus, Jaan Konks 

8. Jooksvad küsimused 

 

1. Ülevaade kooli tervishoiutöötajalt 

Kohal on Koolimaja tee 1 tervishoiutöötaja, Kesk 25 maja tervishoiutöötaja on uus inimene ja 

annab ülevaate kevadel. Marje Hokkanen andis ülevaate Koolimaja tee 1 majas olevast 

olukorrast ja üldisemalt oma tööülesannetest. Toimuvad ka klasside kaupa tervisekontrollid. 

Siiani on pöördutud 190-l korral erinevatel põhjustel.  

2. Õpetajate streik 

Streigitakse 5 päeva, viimasel kahel päeval osaleb vähem õpetajaid. Kohale tulnud õpilastele on 

tagatud toitlustus ja  Streikivad õpetajad nendel päevadel tööle ei tule. Töö peab saama tehtud 

ehk kogu õppematerjal peab saama edastatud – kooli(pidaja?) seisukoht. Õpetajad on selles osas 

rahulolematud. Vaja on ka konkreetseid juhiseid õpilastele ja vanematele. 

3. Koolireform 

Valla poolt on erinevates koolides käidud reformi sisu tutvustamas. Põlva Koolis oli koosolek 

10.01.24. JK: Põlva Kooli lapsevanemad ilmselt arvavad, et see neid väga ei puuduta ja ei taju, 
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mida see tähendab Põlva Koolile. Koosolekul oli lapsevanemaid väga vähe. Vallavolikogu istung 

on 25.02.24, kus peaks olema vastav eelnõu arutlusel. 

4. Koolimaja tee uus õpetaja ja tugiisik 
Uus õpetaja on tööl, kuid tugiisik ja laps pole sel ajal koolis olnud (haige). Praegu on veel vara 
hinnangut anda. 

5. Riietus koolis 
Kooli riietuse osas on lapsevanemad tähelepanu pööranud, et dressid ei ole viisakas riietus koolis 
käimiseks. Õpetajad peaksid sellele rohkem tähelepanu pöörama ja õpilasi suunama. Ka vanemad 
peaksid jälgima, mida lapsed selga panevad. 
Koolivormi osas on probleem, et pole midagi tellida, pole suurusi ja tihti on otsas. Koolivorme võiks 
rohkem järelturule suunata – korraldada koolis midagi laada sarnast? Arutatakse märtsi 
koosolekul edasi. Kas koolivormi teema seoses koolireformiga üldse jätkub? 

6. Lapsevanema esitatud küsimused. 
6.1. Koolimaja tee parklas liiklus – tuleks lapsevanematele meelde tuletada, et pargitaks ära ja siis 

laps välja lasta, mitte jooksvalt ühes rivis, mis tekitab autode rivi kuni sissesõiduni. Kuna 
parklat kasutavad ka lasteaia vanemad, siis nemad üldiselt pargivad korrektselt, et laps ära 
saata.  

6.2. KIVA programmis osalemine, vanema poolt tulnud ettepanek. Kuna osaletakse VEPAs ja 
liikuma kutsuva kooli programmis, siis õpetajate arutelu tulemusel leiti, et sellega edasi ei 
minda. KIVA on ka tasuline, mis kokku on arvestatav summa. Piia Liblik aitab vastuse kirjutada. 

7. Kesk 25 väliala arendamine 
Liisa Linnus ja Jaan Konks andsid ülevaate projekti seisust. Toimub ideekorje. Jaanuari lõpus saab 
juhtgrupp kokku ja selleks ajaks peaks olema ideed kokku kogutud.  

 
8. Jooksvad küsimused 

8.1. E-sigarettide probleem koolis. On paigaldatud kaamerad, poiste WC juurest on nüüd ära 
kadunud, kuid probleem on liikunud mujale, mitte ei jää vähemaks. Ilmselt on vaja veel 
kaameraid paigaldada.  
Politsei e-sigarettide tarbimise peale ei reageeri. Vahele jäädes e-sigarett võetakse ära ja 
tuleb kirjutada seletuskiri ja rohkem sanktsioone sisuliselt ei järgne. 
Tuleb teha rohkem piltliku materjaliga selgitustööd, ka vastavates tundides. Tegelikult peaks 
ka vanemate seas tegema selgitustööd. Kui mõnel vanemal on hea idee, kuidas võiks 
tõhusamalt probleemiga tegeleda, võiks anda sellest märku. 

8.2. Kriisiplaan, kas koolil on olemas ja kas hoolekogu on sellega tutvunud? On olemas ja personal 
teab, kuidas kriisiolukordades käituda. Hoolekogule võiks seda uuesti tutvustada, on seda 
varem tehtud, kuid suur osa koosseisust on muutunud. 

8.3. Laste vaimse tervise olukord koolis? Järgmisele koosolekule tugikeskuse esindaja kutsuda, 
kes annaks ülevaate sel teemal. 

8.4. Telefonide kasutamine tundide ja vahetundide ajal on suureks probleemiks. Milline lahendus 
oleks õpilaste poolt vastuvõetav? Liisa Linnus viib küsimuse õpilasomavalitsusse ja sealt teiste 
õpilasteni. 

 
 

 
9. Järgmine hoolekogu koosolek on planeeritud 13.03.2023 kell 17:00. 


